
Studeranderådets protokoll 

Datum:  25.10.2023 

Tid: 15:30 – 16:27 

Plats: Konferensrummet VS207 

Närvarande: 

Lousia Pfifer 1A   Mateo Gunell 2C, ordförande  

Malte Lampela 1B, lämnade 15:56  Ted Zetterqvist 2E 

Sarek Söderlund 1C, suppleant   Nellie Höglund 2F, sekreterare 

Louise Stenvik 1E   Sara Andersson 2G, protokolljusterare 

Liam Törnqvist 1F   Julia Valkeapää 3A, lämnade 16:25 

Maximilian Dreyer 1G   Sam Dreyer 3C 

Noah Holm 2B   Saga Lindholm 3D, lämnade 16:17 

Mattick Watkins 2B, suppleant   Mikael Tuokko 3E, suppleant 

 

§ 1. Inledning 

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna klockan 15:30.  

 

§ 2. Skolfoto och tavla 

Skolfoto: lägesrapport och tillsättande av tavelminister  

- Skolfoto-gruppen har varit i kontakt med GeFoto och bestämt tid för fotografering 
måndag 13.11. Platsen för fotograferingen är tills vidare oklar.  

- Det planeras in 2 pauser för fotografen på begäran. GeFoto önskar även att personliga 
foton ska regleras ytterligare för att minska antalet foton som inte upphämtas. Det 

önskades också att man inte ska vänta in saknade personer, befinner man sig inte på 
plats missar man fotograferingen, detta för att minimera fördröjning.  

- Valet av tavelminister skjuts upp till följande möte.  

 

§ 3. Abi-tröjor 

Abitröj-gruppen: Lägesrapport 

- Det har hållits två av tre provtillfällen av tröjor. Hittills är antalet beställningar ganska 
lågt. Det uppmuntras inför kommande år att provtillfällena hålls under HUTH-perioder 
för att öka antalet beställningar.  



Diskussioner fördes gällande ABI-tröjor från tidigare år, samt en överbliven tröja från 
fjolåret.   

- Studeranderådet bestämde att den överblivna fjolårs-tröjan ges till skaparen av motivet.  

- Det föreslogs att hänga upp de gamla tröjorna i hörsalen. Ska vidarebefordras till 
Ledningsgruppen.  

 

§ 4. Ledningsgruppens förslag om mobilfri dag 

§ 5. Hälsa i skolan 2023 

Rektor har tillsammans med prorektor, studiehandledarna och studerandehälsan gått igenom 

resultatet för Hälsa i skolan 2023. Resultatet från School to Belong enkäten för studerande 
diskuterades på SVG-mötet den 11 oktober och tas upp i ett senare skede när även 
studeranderådet hunnit titta på resultaten. Det samma gäller för School to Belong resultaten för 

personalen som kommer till ledningsgruppen vid ett senare tillfälle. Förslag på vilka områden 
vi bör arbete med, relaterade till resultatet från Hälsa i skolan 2023, presenteras på 

ledningsgruppsmötet.  

Länk till THL:  

https://public.tableau.com/app/profile/.kouluterveyskysely/viz/Barnsochungashlsaochvlbefin
nande/Hemsida 

- Studeranderådet förhåller sig skeptiska till den mobilfria dagen och det bestäms att föra 
tillbaka frågan till Ledningsgruppen gällande hur den mobilfria dagen skulle 
genomföras i praktiken. 

 

§ 6. Övriga ärenden 

Önskan av fika 

- Bestämdes att det inför nästa möta ska införskaffas varm choklad.  

Medhavda muggar 

- Förslaget att ta med egna muggar till möten godkändes. Man ansvarar över- och diskar 
sin egen mugg.  

- Inför nästa möte införskaffar Fikaministern diskmedel och diskborste.  

Högskolegruppen 

- Högskolegruppen har hållit ett möte och det föreslås att Studeranderådet ska skriva 
utlåtande om provskrivning på Åland.  

- Tillsätter en grupp av Mattick Watkins, Sam Dreyer, Mateo Gunell & Sara Andersson.  

Minecraft servern 

- Uppstår det problem eller konflikt på skolans Minecraft server kontaktar man IT-
ministern. 

Hem & Skola 



- Hem & skola gav ett förslag om att ordna en konsert för att finansiera Karonkan. 
- Bestämdes att kontakta Hem & skola och avböja förslaget.  

- Förslag tas upp om insamlingskampanj bland abiturienterna inför kommande Karonkor, 
som sedan skulle påverka inträdesavgifter.  

Klädtemagruppen 

- Framfördes ett förslag om en spexvecka på våren. Bestämdes att det ska behandlas 
internt i klädtemagruppen.  

 

§ 7. Avslutning 

Ordförande avslutar mötet klockan 16:27. 

 


